
 

 

 
         Broek op Langedijk, 16 januari 2019 

 
 
Aan : het college van B&W Langedijk 
Kopie : Raad 
  Griffie 

  
 

Inlichtingen conform artikel 41 RvO over Jeugdzorg n.a.v. brief Minister de Jonge “aanbesteding gesloten 
jeugdzorg NHN” van 24 december 2018 

 
Inleiding. 
In 2018 is door de gezamenlijk NHN-jeugdzorg regios Alkmaar, Kop van Noord-Holland en West-Friesland 
besloten naar aanleiding van een aanbestedingsprocedure om de zorg voor gesloten jeugdhulp te plaatsen bij 
Horizon en niet langer bij Parlan. Al eerder hebben we als GroenLinks Langedijk onze zorgen geuit over deze 
ontwikkeling, vooral om te borgen dat deze kwetsbare jongeren de hulp krijgen die ze nodig hebben. Dat dit zeer 
noodzakelijk is blijkt ook uit een artikel geplaats op de NOS https://nos.nl/nieuwsuur/artikel/2267323-
jeugdzorgverleners-die-continue-alertheid-zuigt-je-leeg.html 
 
In dit belangrijke dossier dienen wij als Raad op de hoogte gehouden te worden van ontwikkelingen die plaats 
vinden op dit gebied. Naar aanleiding van de brief van Minister de Jonge naar de Tweede Kamer heeft de fractie 
van GroenLinks het volgende verzoek om inlichtingen aan het college van B&W: 
 
In de brief is te lezen dat de gemeenten afspraken dienen te maken met Parlan en Horizon alsmede met de 
overige betrokken regio’s uit Noord-Holland over de continuïteit van zorg voor de huidige cliënten, de 
beschikbaarheid van gesloten jeugdhulp voor toekomstige cliënten en de toekomst van Transferium. Vervolgens 
is te lezen dat de minister als interbestuurlijk toezichthouder betrokken is geweest bij de totstandkoming van de 
afspraken die de gemeenten inmiddels hebben gemaakt.  
 

1. Verzoek aan de wethouder deze gemaakte afspraken met de raad te delen. 
 

2. Inlichting te verstrekken over de wijze waarop de voortzetting van de zorg voor huidige cliënten op de 
huidige locatie cq een andere locatie in de regio Noord Holland Noord gewaarborgd wordt gedurende 
het gehele individuele behandelings-traject. 

 

3. Het verzoek of de wethouder bereid is de raad daarover tenminste halfjaarlijks te informeren. 
 

4. Ook is te lezen dat “…Parlan en de drie NHN-regio’s procesafspraken en uitgangspunten vastgelegd over 
de continuïteit van Parlan.” Welke procesafspraken en uitgangspunten zijn dit. 
 

5. De minister constateert "dat het werk nog niet gedaan is.". Kan de wethouder het plan van aanpak, met 
daarin benoemd de openstaande punten en de streefdata ter afronding met de raad delen. 
 

6. Worden de gemaakte afspraken over beschikbare budgetten  over de participerende gemeenten 
verdeeld op basis van inwoners-aantallen? Zo niet wat is daarvoor de reden? 
 

7. Wat is de reden dat de wethouder de raad niet over deze voor betrokken ouders en hun kinderen 
positieve ontwikkelingen, die, vlak voor kerst  hopelijk een einde hebben gemaakt aan de voor hen grote 
onzekerheid over de continuïteit van deze voor van Jeugdzorg? 
 

8. Op welke wijze zijn de betrokken jeugdigen, hun ouders en verzorgenden geïnformeerd? 
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Wij verzoeken om de gevraagde inlichtingen aan ons te doen toekomen op een tijdstip dat agendering in de 
raadsvergadering op 26 februari 2019 mogelijk maakt. 
 


